
 

 

PODNĚT RADĚ MĚSTA FRYŠTÁKU KE ZŘÍZENÍ KOMISE PRO ŽIVOTNÍ 

PROSTŘEDÍ 

 

Vážení členové Rady města Fryštáku,  

Město Fryšták nemá odbor životního prostředí a ani zaměstnance, který by se problematikou 
ochrany přírody v našem nejbližším okolí aktivně zabýval. Chybí koncept ochrany přírody a 
péče o intravilán a extravilán v nadcházejících letech, a to v situaci, kdy fryštáckou krajinu 
zatěžují negativní globální a lokální vlivy (sucho, kůrovcová kalamita, eroze půdy, znečištění 
místních toků, rozšiřující se zástavba, výstavba dálnice, a další ). 
 
Navrhuji  proto RMF zřídit Komisi pro životní prostředí ve Fryštáku. Jejím cílem bude 
především mapovat fryštáckou krajinu, navrhovat možná řešení prevence a nápravy směrem 
k jejímu ozdravení, komunikovat s majiteli pozemků, s úřady a organizacemi v návaznosti na 
případnou spolupráci, vytvořit koncept výsadby v intravilánu a extravilánu obce na 
nadcházející tři roky, a další úkoly, které by vyplynuly z pracovních setkání, ale i z podnětů 
veřejnosti. 
 
Návrh podávám s opakovaným důrazem na to, že možná řešení ochrany přírody jsou nejlépe 
navržená a efektivní právě ve spolupráci místních subjektů - zemědělců, myslivců, 
zemědělského družstva, a dalších, které jsou obeznámeny se strukturou a specifiky naší 
krajiny a hospodaření v ní. Podpora iniciativy těchto subjektů na úrovni vyhledávání 
informací o možnostech realizace vhodných projektů, programů, dotací atd. je dalším cílem 
komise. 
 
Součástí práce komise by byla i podpora seznamování veřejnosti s možnostmi ochrany 
přírody formou přípravy a pořádáním vhodných přednášek, seminářů… 
 
Navrhuji RMF zřídit Komisi pro životní prostředí ve Fryštáku v tomto složení: Michaela 
Nutilová, DiS, Ing. Jiří Novák, Bc. Dita Rubešová, Ing. Tereza Konečná, Mgr. Michaela 
Hladilová, Ing. Tereza Halaštová a Ing. Martin Přibyl ve spolupráci s dalšími odborníky a 
zaměstnanci úřadu.  
 

Děkuji za spolupráci 

Michaela Nutilová 

Ve Fryštáku dne 27. 6. 2022 


